This is the second of a two-part Business English Pod series on talking about your job and company.

这是2节商务播客中的第二节，会涉及到谈论工作和公司。
What can you say about your company? How would you describe it? There are a number of things to consider. There’s the company size, its employees, and its branches. But there’s also company history, culture, reputation, and future plans.

对于你的公司你会说些什么?如何来描述公司?这需要考虑很多事。比如公司规模，员工和分支机构。还有公司历史，文化，名气和未来计划。
In today’s lesson, we’ll cover language for talking about your company. We’ll start with giving the basic facts and then move on to ways to describe company culture and structure, reputation, and the organization’s future plans and goals.

在今天的课程中，我们来学习下谈论你的公司的语句。开始时会列举基本的事实，然后会学到用来描述公司文化，结构，名气，未来计划和目标的各种方法。
We’ll listen to Stella, an IT manager, and Ronda, a recruiter who is helping Stella find a new job. In the last episode, Stella told Ronda about her job and her concerns about the company’s old equipment and outdated technology. Today, she’ll tell Ronda more about the company itself.

我们会听到招聘人员Ronda和IT经理 Stella的谈话。Ronda将要帮助Stella寻找新的工作。上节课中，Stella告诉了Ronda她的工作以及她对公司旧设备和过时了的技术的关注。今天，她会告诉Ronda更多公司的情况。
Listening Questions

1. How many people work at Stella’s company?

2. What does Stella’s company sell?

3. What are two ways the company contributed to the local community?

